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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 08.12.2022r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacje o dopłatach do węgla i innych źródeł ciepła oraz o preferencyjnym zakupie 
węgla. 

2. Informacja – konsultacja budżetu na 2023 rok. 
3. Informacja o realizowanych inwestycjach. 
4. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informację o terminie składania wniosków na zakup preferencyjny paliwa stałego  
w 2022 roku. 

 Gazety Sołeckie. 
 

Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przywitała wszystkich zgromadzonych w sali 
konferencyjnej i przedstawiła planowany program narady. Poprosiła również o podanie 
adresów mailowych, ponieważ przyspieszyło by to i poprawiło przepływ informacji. 

 
Na początku narady głos zabrała przedstawicielka Komendy Powiatowej Policji w 

Kozienicach sierż. szt. Ewa Kostrzewa prosząc sołtysów o przekazanie mieszkańcom sołectw 
informacji na temat trzymania swoich zwierząt na terenie zamkniętych posesji oraz dbanie o 
czystość na ulicach wyjeżdżając z pól uprawnych.  

 
Ad.1/ Informacje o dopłatach do węgla i innych źródeł ciepła oraz o preferencyjnym  
zakupie węgla. 
 

Pani Burmistrz omówiła terminy w których można składać wnioski o dodatek węglowy 
i o zakup węgla. Wypłacone zostało już ponad 5 milionów zł dla mieszkańców. Teraz 
weryfikowane są odwołania i przeprowadzane są kontrole. Węgiel zakupiony przez gminę 
będzie posiadał certyfikat i będzie składowany na terenie ciepłowni Kozienickiej Gospodarki 
Komunalnej przy ulicy Głowaczowskiej 39. Najprawdopodobniej będą tworzone listy a osoby z 
listy będą informowane telefonicznie o terminie odbioru węgla. Od 01.12.2022 można również 
składać wniosek o dodatek elektryczny który będzie wypłacany w wysokości 1000 zł lub 1500 
zł w zależności od zużycia. Warunkiem do otrzymania tego dodatku jest zgłoszenie do 
Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków informacji że głównym źródłem ogrzewania jest 
prąd albo pompa ciepła ale nie ma zainstalowanej fotowoltaiki. Wnioski można składać do 
01.02.2023 r. 
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Ad. 2/Informacja – konsultacja budżetu na 2023 r. 
 
 Pan Burmistrz omówił planowany budżet na 2023 rok, który wynosić 240 mln zł. 
Przypomniał również że omawiane kwoty mogą ulec zmianie w trakcie trwania roku. Wydatki 
na zadania majątkowe wynoszą 68 572 940,00 zł i są przeznaczone na zadania inwestycyjne. 
 
Ad. 3/Informacja o realizowanych inwestycjach.  
 Pan Burmistrz Piotr Kozłowski omówił zadania inwestycyjne które będą realizowane w 
przyszłym roku a są to w szczególności:  
- polski ład – dokończenie prowadzonych inwestycji drogowych,  
- podpisanie umowy z PKP - kolejny etap tworzenie dokumentacji środowiskowej, 
- remont dróg, 
- koniec budowy bloku mieszkalnego na os. Polesie, 
- zakup kolejnych samochodów dla OSP, 
- koniec budowy przedszkola integracyjnego w Kozienicach, 
- koniec inwestycji strefy zielone przy PSP nr 1 i PSP nr 4, 
- modernizacja i przebudowa boisk przy PSP nr 1, 
- głęboka termomodernizacja PSP nr 3, 
- wymiana oświetlenia ulicznego, 
- przebudowa i remont Biblioteki Gminnej, 
- rewitalizacja zespołu pałacowo-parkowego, 
- dokończenie budowy placu zabaw na terenie ośrodka wypoczynkowego KCRiS, 
- dokończenie budowy parku wodnego, 
- budowa mostu na rzece wiśle 
Na większość inwestycji pozyskiwane są środki zewnętrzne. 
  
Ad. 4/Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 

– wycinkę krzewów na ulicy Środkowej, 
 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zapytała o: 

– usunięcie samochodu przy posesji nr 133, 
 

Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 
– Gmina Kozienice otrzymała dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie w wysokości 100 tyś. zł na modernizacje oświetlenia 
przy wykorzystaniu tego dofinansowania proszę uwzględnić w pierwszej kolejności z 
powodu natężenia ruchu ulicę Hamernicką oraz Batalionów Chłopskich. 

– Proszę wyjaśnić sytuację z przejazdem kolejowym łączącym Kozienice  
z Aleksandrówką zlokalizowanym obok wiaduktu. Jakie są plany: czy przejazd będzie 
zamknięty dla ruchu samochodowego, rowerowego, pieszego? Kto decyduje i na jakich 
przesłankach, aktach prawnych, przepisach o jego utrzymaniu lub zamknięciu, jakie 
działania podjęła Gmina Kozienice w kierunku zachowania przejazdu który był 
wyznaczony na okres remontu wiaduktu. Jeżeli PKP nie będzie chciało utrzymać 
istniejącego przejazdu o najwyższej kategorii bezpieczeństwa – kategorii A 
(bezobsługowa infrastruktura w postaci sygnalizacji i rogatek zamykających całą 
szerokość jezdni /dwa pasy/ z chodnikiem). To proszę wymóc na PKP zapewnienia 
takiego samego poziomu bezpieczeństwa jak na tym przejeździe, na przejazdach 
kolejowych w Janowie, na osiedlu Borki i w Chinowie. 
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– Proszę o umieszczenie znaku drogowego D-18 /parking/wraz z tabliczką „W dni 
powszednie” w godz. 7:30- 16:00tylko dla autobusów przewożących dzieci” z każdej 
strony zatoki postojowej zlokalizowanej przy PSP nr 4. Zmieniono organizację ruchu  
z drogi jednokierunkowej na dwukierunkową więc jest to wskazane. 

– Obecnie na ulicy Waryńskiego od skrzyżowania Waryńskiego z Kościuszki do 
skrzyżowania Waryńskiego – Hamernicka ustawiono znaki pionowe „Droga 
wewnętrzna” jaka będzie docelowa organizacja ruchu na tym odcinku? Powinien być 
tam m.in. zakaz wjazdu dla samochodów ciężarowych i autobusów – co wnioskują 
mieszkańcy. Proszę o zamontowanie słupa z nazwami ulic na skrzyżowaniu 
Waryńskiego – Hamernicka. 

– Przy remontowanym odcinku ulicy Waryńskiego znajduję się duże uschnięte drzewo – 
czy można sprawdzić czy nie będzie ono stwarzało zagrożenia i podjąć ewentualnie 
odpowiednie działania. 

– Kiedy zostaną zainstalowane kosze i wiaty przystankowe na remontowanym odcinku 
ulicy Radomskiej? 

– Wskazanym by było, ze względów ergonomicznych – tam gdzie jest to możliwe 
przesunięcie znaków drogowych umiejscowionych w chodnikach tak aby nie utrudniały 
komunikacji, parkowania, odśnieżania. Znaki taki znajdują się m.in. na  
ul. Hamernickiej i Batalionów Chłopskich. 

– Czy jest możliwe nadanie oficjalnych nazw rondom i skwerom w Kozienicach – 
pozwoliłoby to je wyróżnić a być może także uhonorować osoby, wydarzenia. 

–  Kiedy pojawią się nowe plany miasta (część z nich została zdemontowana)? 
 
Sołtys wsi Św. Górne Pani Janina Golik, zawnioskowała o: 

– wycinkę drzew przy bloku nr 10, 
 
Przewodniczący Osiedla nr 2 Pan Edward Pułkowski zawnioskował o: 

– dokończenie chodnika w Opatkowicach, 
 

Sołtys wsi Kociołki Pani Grażyna Karaś, zawnioskowała o: 
– dowieszenie trzech lamp, 

 
Na zakończenie spotkania Burmistrz złożył Wszystkim obecnym życzenia Spokojnych, 

Radosnych Świąt Bożego Narodzenia a Pani Sekretarz podziękował zebranym za przybycie 
informując jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym wydziałom, którzy 
dokładnie im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                             


